

Date: 10 February 2025

التاريخ: 10 فبراير 2025

M/S . / Bursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Commencement of the Nomination period
for Board of Directors membership at Humansoft
Holding company**

**الموضوع: فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لدى شركة
هيومن سوفت القابضة**

With reference to the above subject, we are pleased to announce opening the candidature for Humansoft Board of Directors' membership from 11th February 2025 to 12th March 2025, for the upcoming three years term starting from the date of the Ordinary General Assembly's appointment resolution of Board of Directors.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يسرنا أن نعلن عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة هيومن سوفت القابضة خلال الفترة من 11 فبراير 2025 حتى 12 مارس 2025، وذلك للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات اعتباراً من تاريخ صدور قرار الجمعية العامة العادية بانتخاب أعضاء المجلس .

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،

Annex:

1-Copy of the Announcement.

المرفقات:

1- نسخة من الإعلان.

طارق فهد العثمان
رئيس مجلس الإدارة
Tareq Fahad AlOthman
Chairman of the Board of Directors


NR
D-5

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لدى شركة هيومن سوفت القابضة

Annoucement of Commencement of the Nomination period for Board of Directors membership at Humansoft Holding company

Date	Name of Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
10 February 2025	Humansoft Holding company K.S.C.P	شركة هيومن سوفت القابضة ش.م.ك.ع	10 فبراير 2025
<p>Humansoft Holding company announces the commencement of the nomination period for its new Board of Directors membership for a duration of one month starting from 11 February 2025 to 12 March 2025 , for the upcoming three years term starting from the date of the Ordinary General Assembly's appointment Resolution of Board of Directors.</p> <p>Applicants who are interested in candidacy and who are eligible based on the legal requirements stipulated in the Kuwaiti companies law and CMA regulations and Humansoft 's Article of Association ,and who possess the necessary experience and qualifications relevant to the company's activities, need to contact the Board Secretary during the working days from Sunday to Thursday from 9:00 am to 3:00 pm at the company's premises located in Sharq, Ahmed Al jaber street, Dar Al Awadhi tower, 4th floor, telephone number 22322588, to fill the required forms and submit the following relevant documents:</p> <ul style="list-style-type: none"> - A copy of the candidate's civil ID. - A certificate of criminal status issued by the General Department of Criminal Evidence of the Ministry of Interior. - A certificate of legal standing issued by the Capital markets Authority. - The candidate's CV and all the supporting documents. - A letter from the legal entity in the case where the candidate is a representative of a legal entity. <p>All applications will be reviewed to ensure compliance with the required criteria and regulations and additional documents may be requested for clarification.</p> <p>Please note that no member may be nominated for the company's Board of Directors after the above-mentioned period, in accordance with the provisions of Paragraph 3 of Article (1-11-4) of Chapter One of the Twelfth Book of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 concerning the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and their amendments.</p>		<p>تعلن شركة هيومن سوفت القابضة عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لمدة شهر من تاريخ 11 فبراير 2025 حتى تاريخ 12 مارس 2025 وذلك عن دورته القادمة ومدتها ثلاث سنوات إعتباراً من تاريخ صدور قرار الجمعية العامة بانتخاب أعضاء المجلس.</p> <p>فعلى السادة الراغبين في الترشيح لمن تتوفر فيهم الشروط والمتطلبات القانونية الواردة في قانون الشركات وقواعد هيئة أسواق المال والنظام الأساسي للشركة، ولمن يمتلك الخبرة والمؤهلات المناسبة التي تتوافق مع طبيعة عمل الشركة، مراجعة أمانة سر مجلس الإدارة خلال أيام العمل الرسمية من الساعة 9:00 صباحاً الى الساعة 3:00 بعد الظهر من الأحد الى الخميس بمقر الشركة الكائن في شرق - شارع أحمد الجابر - مجمع دار العوضي - الدور الرابع هاتف رقم 22322588 وذلك لتعبئة النماذج اللازمة وتقديم المستندات المطلوبة التالية:</p> <ul style="list-style-type: none"> - صورة البطاقة المدنية للمرشح. - شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية لدى وزارة الداخلية. - شهادة لمن يهمه الأمر خاصة بسلامة الموقف القانوني صادرة من هيئة أسواق المال. - السيرة الذاتية للمرشح وجميع المستندات المؤيدة لها. - كتاب من الجهة الاعتبارية في حالة كان المرشح ممثلاً عن جهة اعتبارية. <p>سوف تتم مراجعة جميع الطلبات والتحقق من استيفاء الشروط وفقاً للضوابط المعتمدة وقد يتم طلب مستندات إضافية للتوضيح.</p> <p>مع العلم أنه لا يجوز ترشيح أي عضو لمجلس إدارة الشركة بعد انقضاء المدة الواردة أعلاه، وذلك وفقاً لنص الفقرة رقم (3) من المادة رقم (1-11-4) من الفصل الأول من الكتاب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها.</p>	

Tareq Fahad AlOthman
Chairman of the Board of Directors



طارق فهد العثمان
رئيس مجلس الإدارة

NR
D.S TA